

1400 YEARS OF ALL-ROUND EXCELLENCE 德才兼备,千载传承



SHENZHEN INTERNATIONAL 深圳市南山区坎特伯雷国王学校



Foreword by Geoff Cocksworth Geoff Cocksworth 先生的前言

Founding Executive Principal 深圳市国王学校总校长

These are very exciting times for The King's School Canterbury in China. Throughout its extremely long history, the King's School, dating back to the year 597, has undergone many changes and maintained its position at the forefront of education. Having arrived in Shenzhen and opened a very successful Pre-Prep School (Kindergarten), the King's School Shenzhen International, in 2019, we are now ready to launch the next stage of our project, a Prep and Senior School preparing young people for life in this quickly changing world and delivering them to university. As an international school in China, we will ensure that our students respect and understand the Chinese culture whilst gaining a global outlook. Our state-of-the-art new campus will open in Autumn 2022 and we would love to meet families to tell them about a King's education here in China.

King's offers a truly all-round education with a wide-ranging curriculum blending with the co-curriculum in a long and full school day. We borrow from the best of China and the UK but give everything our own special King's twist with a strong emphasis upon creativity and communication. We are a performing school. A lot is therefore expected of our students who are stretched without being stressed in both their academic and non-academic pursuits.

In such an environment, King's pledges to put student pastoral care and wellbeing at the top of the agenda at all times. The campus buildings and landscaping are designed with this in mind and the house and tutor system add a special level of care for all students.

Our connection with King's in Canterbury is a very real one which will offer genuine opportunities and advantages for our students in terms of sharing ideas, exchanges and visits. King's Canterbury is also a co-educational K12 boarding and day school. Our curriculum will have many common elements and our philosophy of education is very much the same. King's is not a multi-franchised educational business but a very small network of élite schools which work together and benefit from one another. These are exciting times indeed.

这是英国坎特伯雷国王学校在中国发展历程中非常激动人心的时刻。

英国坎特伯雷国王学校历史悠久,可追溯到公元597年,纵然我们经历了许多变化,仍能保持在教育领域前沿。坎特伯雷国王学校于2019年来到深圳南山,成功开办了一所幼儿园。现在我们已启动项目的下一阶段,在前海开设中小学部,让学生们能够适应在这个瞬息万变的世界,并顺利进入大学。作为一所在中国的国际学校,我们将确保我们的学生在具有全球视野的同时尊重和理解中国文化。新校区将于2022年秋季开放,我们非常期待与各位家长在中国见面,分享坎特伯雷国王学校的教育理念。

坎特伯雷国王学校前海校区(以下简称"KSS前海校区")将提供真正的全面教育,我们将广泛的基础课程与丰富的特色联课活动相结合,汲取中、英两个国家的教育精髓,特别突出创造力和沟通能力培养,构建国王学校的独特课程优势,让学生没有来自学科和非学科学习的焦虑和压力,保障学生每一天的校园学习与生活充实、愉快。

KSS 前海校区秉将持英国校本部的教育理念,坚持以学生的人文关怀和身心健康 为办学宗旨。校园建筑和景观也按照这个理念来设计,同时,学院制和导师制的 实施将为所有学生增加了一份特殊关怀,全面践行全人教育。

我们与坎特伯雷国王学校英国本部有着密切联系,英国校本部也是一所男女同校的 K12 寄宿和走读学校。我们的课程将有许多共同元素,教育理念也大同小异。这个优势将为两校师生的理念分享、学术碰撞和参访交流等提供更多机会。我们的目的是共建一个小型的优质学校交流平台,通过校际之间的互动提升相互受益。

这确实是激动人心的时刻。

1400 Years of Heritage

千年名校 精英摇篮

The King's School, Canterbury was founded in 597 and is described as the oldest school in England and Europe. At the heart of a King's education is the simultaneous pursuit of both academic and co-curricular excellence.

Our philosophy behind the pursuit of academic excellence is that talented pupils are stretched but not stressed, stimulated but not overwhelmed by an enlightened approach to teaching and learning.

Our Prep and Senior Schools' curricula combine a broad sweep of both the arts and the sciences, which train young minds and nurture the development of all-round individuals.

Our vibrant and intellectually exciting Sixth Form provides the ideal springboard for successful applications to Oxbridge and other top British and American universities.

The King's spirit is exemplified by the equal importance placed on cocurricular activities. King's has the knack of turning individual passions into lifelong pursuit: sporting, musical and artistic opportunities abound for every pupil. 英国坎特伯雷国王学校,始建于公元597年,是英国乃至欧洲最古老的学校。国王学校的教育核心旨在追求超凡的学术能力与卓越的联课活动成就。

我们所秉承的教育理念是通过张弛有度的教学方法, 启发和激励每 个学生的潜能。

英国校本部的小学和初中部由一系列丰富的人文课程与学术性极强的理科课程构成,致力于帮助每一位国王学子实现全方位发展。

充满生机与学术挑战性的高中课程则是学子们成功申请牛津剑桥及 英美顶尖大学的理想课程。

国王学校所传承的教育精神是始终重视课外活动课程,我们致力于学生在体育、音乐和艺术等方面的熏陶并培养成为其可追随一生的志趣所在。







Our Campus 我们的校区

Our new campus is located in Qianhai. Based upon the courtyard model of King's in Canterbury, it comprises many interesting features to create a positive environment for living and modern learning. There are distinct areas of the campus for the Prep and Senior Schools, but students enjoy many common facilities open for all ages. In addition to fully equipped bright classrooms and science laboratories, key features include:

- A laboratory dedicated to space studies
- Workshops for robotics and AI
- A centre for all types of music ranging from traditional to modern with bespoke teaching and learning spaces including an orchestral room, music

technology labs, a fully-equipped recording studio, dedicated classrooms and individual tuition and practice rooms

- A drama and dance department comprising two main halls for performing, a black box theatre, a dance hall, equipment and costume stores, and bespoke teaching rooms
- Sports facilities comprising a multi-use sports hall, a gymnasium, an indoor swimming pool, a virtual sports room, a running track, and various outdoor sports and climbing areas
- A dedicated centre for art comprising fine art rooms, a photography and video laboratory, textiles and ceramics workshops and a calligraphy room
- A fully equipped and staffed Medical Centre
- A Health & Well Being room in a central location for meditation and reflection
- The library also in a prominent central location as a hub for learning with integral individual study areas and seminar rooms

- Boarding for over 400 students in modern en-suite facilities
- Dedicated indoor and outdoor relaxation and breakout spaces for students

The School's principal entrance on Level 1 will open out into the main courtyard with the Library occupying a central area. From there, there will be easy access to the Health & Well Being room, the space laboratory, robotics and technology workshops and the art rooms. Located behind these you will find the other science laboratories, the school's kitchen and canteen, the main hall, the sports hall and swimming pool. Level 2 will feature more sports areas together with the specialist drama and music facilities, whilst Level 3 will site further sports facilities including a smaller gymnasium and the running track, the Medical Centre, and the entrance to the fourteen-storey student dormitory.

Great care is being taken over the site's landscaping with tropical trees and shrubs interspersed with concrete and practical play areas. 我们的新校区位于前海区。校区以英国坎特伯雷国 王学校的庭院风格为基础,融入许多有趣的特色建筑,为生活和现代学习营造出积极的环境。校区为 小学部和中学部提供了不同的区域,同时学生们可 以享受许多对全年龄段开放的设施。除了设施齐全 的敞亮教室和科学实验室外,主要设施还包括:

- · 太空研究实验室。
- · 机器人教室和人工智能教室。
- ·适合从传统到现代的所有类型音乐的专用教室, 提供定制的教学和学习空间,包括管弦乐室、音乐 技术实验室、设备齐全的录音室、专用教室以及单 独的教学和练习室。
- · 有两个大型演艺厅, 一个黑匣子剧院, 一个舞

蹈教室,设备和服装店,以及定制的教学空间。

- · 体育设施,包括一个多功能体育馆、一个健身房、一个室内游泳池、一间虚拟运动室、200米跑道以及各种户外运动和攀登区。
- · 专用艺术中心,设有美术室、摄影和视频实验室、 纺织和陶瓷车间以及书法室。
- · 设备和人员配备齐全的医疗中心。
- · 位于中心位置的健康及心灵关爱中心。
- · 位于校园中心位置设有学习区的图书馆。
- · 可供 400 多名学生生活的, 现代化的寄宿设施。
- · 专为学生提供的室内外小组研讨室和休息区。

学校第一层的主要入口通向主庭院,其中图书馆占据中心区域。从这里可以方便地进入健康及心灵关爱中心、太空研究实验室、机器人车间、技术车间及艺术室。位于这些设施后面的是科学实验室、学校的厨房和食堂、表演大厅、体育馆和游泳池。第二层将设有更多体育场地,以及戏剧和音乐专业设施,而第三层也提供更多体育设施,包括一个较小的体育馆和跑道、医疗中心,以及通往十四层学生宿舍的入口。

我们非常重视场地的景观美化,用热带树木和灌木 点缀着校园户外的设施。





KSS Qianhai aims to retain the core of a King's education from Canterbury in the UK through a distinctive blending of the Cambridge Curriculum Pathway, which is developed by Cambridge Assessment International Education of the University of Cambridge and is the largest international examination board in the world, and selected elements from the Chinese National Curriculum designed to serve the varying educational needs of our students.

We fully adopt the King's School Canterbury's longestablished pursuit of academic excellence together with self-exploration and expression through a wide range of co-curricular activities, continually supported by the highest standards of care for the whole person. A King's education is designed to prepare students not only for the next stage in their studies but also for life outside and beyond school. The academic curriculum and the co-curriculum work simultaneously in this respect. In both, students continue to develop their creative and communication skills, but at the same time learn the importance of academic rigour and application. Through active learning they are asked to conduct their own research, solve problems, make presentations, and accept new challenges. However, they are also taught to develop those traditional scholarly skills necessary for passing examinations at the highest level.

This full-on Cambridge experience together with selected Chinese elements enables students not only to have a broad education with eventual access to the world's leading universities but also to be deep-rooted in China.

The leadership team are all experienced educators in the field of international education. They have educational dreams and aspirations, cross-cultural communication skills, and are familiar with the Chinese context. The international teachers are from English-speaking countries with subject teaching experience. The Chinese team has rich experience in studying abroad or teaching in an international school.

小学(1至8年级,英国2至9年级)

KSS 前海校区将运用世界上最大的国际考试平台,使用剑桥国际教育考试局 开发的剑桥课程途径,保留英国坎特伯雷国王学校的核心教育课程,同时融 合中国国家课程中精选的内容,旨在满足我们学生不同的教育需求。

新学校将完全采用坎特伯雷国王学校长期以来对卓越学术能力的追求,并通过广泛的联课活动让学生进行自我探索和表达,并不断给与学生们最高标准的全人教育关怀。国王学校教育的目的不仅是为了让学生为下一阶段的学习做好准备,也是为了让他们为校外生活做好准备。在这方面,学术课程和联课活动同时进行。在这两个课程中,学生们继续发展创造性和沟通能力,同时也会认识到学术严谨和应用的重要性。通过主动学习,他们可以进行研究,

解决问题,编写演示文稿,并接受新的挑战。然而,也教授学生通过最高水平考试所必需的传统学习技能。

这种全面的剑桥课程体验加上精选的中国课程, 使学生不仅能够接受广泛的教育, 最终进入世界一流大学, 而且能够深深扎根于中国。

领导团队均为国际教育领域资深的教育者。他们有教育梦想和抱负,有跨文 化沟通能力,熟悉中国情境。国际教师来自英语国家,有学科教学经验。中 国教师团队有丰富的出国留学或在国际学校任教的经验。







Progression to the Senior School is an important staging post in a student's life. Lessons are now fully subject-based, taught by specialist teachers and conducted in a much more discursive seminar style. Students also have a longer school day with more co-curricular opportunities, wear a slightly different uniform and enter new houses and tutor groups. At all levels, our students will be involved in research projects designed to help them work both independently and collaboratively. However, they will now be prepared for international examinations. Cambridge International GCSEs and A Levels are recognised by all UK universities and 1400 universities world-wide, including the UK, the US, Canada, the European Union, Australia, Singapore and many more.

IGCSE programmes comprise some compulsory core subjects plus a range of options, thereby allowing students to begin some specialisation. All our A Level students will choose four or five subjects in Grade 11 (UK year 12) and then narrow down to three or four in Grade 12 (UK year 13). The depth required at A Level is usually equivalent to the first year at university and sometimes beyond.

Both IGCSEs and A Levels are two-year programmes. However, a bespoke one-year IGCSE programme has been perfected by The King's School Canterbury for international students joining in Grade 10 (UK Year 11) to prepare them for A Level. Working closely with The King's School Canterbury, we shall also use that programme and we are very keen to encourage applications for these courses. They are a wonderful stepping-stone for the future.

All subjects (except Chinese and other foreign language courses) will be taught in English, but our experienced Inclusion Department will support students and staff to ensure that all students can access the curriculum whatever their linguistic background.

Life in the Senior School is not all about examinations. Our goals are to graduate students who will make meaningful contributions to human progress. This means equipping them with a range of skills that will set them up for further study and employment in this fast-changing world. Our core aims of encouraging creativity and communication remain central. However, through the many challenging activities available to them, they will be involved in high level problem solving, individual and collaborative research, competitions, physical activities and many other areas. They will be offered opportunities for leadership, for performing publicly, and for showing initiative. Throughout their education, our pledge is always to ensure that they receive the right levels of personal and emotional support. These are such important and often stressful years in our students' young life; a good school cares for them as a whole person. As we say, the key is to be "stretched not stressed".

中学 (9至12年级,英国10至13年级)

升入中学是学生一生中的重要阶段。现在的课程完 全以学科为基础, 由专业教师授课, 并以更具讨论 式的授课方式进行。学生在校时间更长, 有更多机 会参与联课活动, 穿着略有不同的校服, 选择新的 学院和导师。我们的学生会从各方面参与旨在帮助 他们独立和协作完成的研究项目。同时, 他们为下 列国际考试做好准备, 剑桥国际普通中等教育证 书(IGCSE)和高级教育文凭(A Level)得到所 有英国和全球 1400 所大学的认可, 包括英国、美 国、加拿大、欧盟、澳大利亚、新加坡等地的大学。

IGCSE 课程包括一些必修核心科目和一系列选修 课,从而使学生可以开始一些专业学习的内容。 我们所有的 A Level 学生都会在 11 年级 (英国 12 年级)选择四到五个科目,然后在12年级(英国 13 年级)缩小到三到四个科目。 A Level 所需的 深度通常相当于大学第一年,有时甚至超过。

IGCSE 和 A Level 都是两年制课程。 然而, 英国 的坎特伯雷国王学校本部已经完善了一个为期一年 的 IGCSE 课程, 专为加入 10 年级 (英国 11 年级) 的国际学生准备在一年后升读 A Level 课程而设。 与坎特伯雷国王学校英国本部密切合作, 我们前海 校区也将使用该课程,并非常鼓励学生申请这个课 程,因为它能为学生将来进入心仪的大学打好基础。

所有科目(中外语课程除外)都将以英语授课,同 样, 我们将将支持学生和教职员工, 以确保所有学 生无论其语言背景如何, 都可以有效地研读所选的 课程。

高中的生活不仅仅是考试。 我们的目标是培养为 人类讲步做出贡献的学生。 这意味着要培养一系 列技能, 为他们在这个变化莫测的世界中进一步学 习和就业做好准备。 我们鼓励创造力和沟通能力 的核心目标仍然非常重要。然而,通过许多具有挑 战性的活动,他们将参与高挑战性的问题解决、个 人和协作研究、竞赛、体育活动和许多其他领域。

他们将获得领导力、公开表演和展示主动性的机会。 在整个教育过程中, 我们的承诺始终是确保他们获 得适当水平的个人和情感支持。 在我们学生的年 轻生活中,这些年是如此重要且往往充满压力;作 为一所好学校,我们很着重要给与每个学生全人教 育关怀。正如我们所说, 关键是"充实但不焦虑"。

		Age 年龄	Chinese grade 中国年级	UK Year 英国年级
Prep School 小学	Junior 初小	6	1	2
		7	2	3
		8	3	4
	Middle 中小	9	4	5
		10	5	6
		11	6	7
	Upper 高小	12	7	8
		13	8	9
Senior School 中学	Lower 初中	14	9	10
		15	10	11
	Upper (Sixth Form) 高中	16	11	12
		17	12	13

Co-Curriculum

联课活动

Co-curriculum is much more than what used to be known as the 'extra-curriculum' or even as 'after school activities'. By co-curriculum we mean all those areas of educational learning that support the academic curriculum. Through playing sport, you are learning; through performing musical or dramatic pieces, you are learning; through playing chess, debating, entering robotics competitions, you are not only learning all the time but developing important character traits.

At King's the curriculum and co-curriculum blend into a single creative and expressive educational experience full of opportunities. The showpiece of the year is the famous King's Week, but this should not hide the fact that everyday encompasses this wider learning. The facilities on our campus are designed with this in mind and our staff are committed to this wider approach to education.

联课活动的含义比过去所说的"课外课程"甚至"课外活动"要多得多。所谓联课活动,我们指的 是所有那些支持学术课程的教育学习领域。通过运动进行学习;通过演奏音乐或戏剧作品进行学习; 通过下棋,进行辩论,参加机器人比赛等等。学生不仅一直在学习,而且还在发展重要的性格特征。

在国王学校,课程和联课活动融合成一个充满机会、富有创造性和表现力的教育体验。联课活动的年度亮点是国王学校著名的"国王周"。其实我们每天都在进行这种更广泛的学习。我们校园的设施正是根据这一理念设计的,我们的工作人员致力于发展这种更宽广的教育方式。













Pastoral Care and Well-Being

人文关怀和身心健康

The most important duty of a school is to keep its students safe physically, mentally, and emotionally. Our safeguarding and site safety policies are extremely thorough with all staff appropriately trained. At the same time, at a busy school such as ours where students are constantly challenged within the curriculum and co-curriculum, their mental and emotional well-being is an absolute priority. Every child is different. Every child deserves to be heard. Every child deserves personal attention.

On site, we have a Medical Centre with trained professionals and a separate Health and Well Being Centre where students and staff can escape for meditation and reflection during the busy day. Our Learning Support department will help students of all abilities through some of their learning and emotional difficulties. In addition, for younger students the Form or Homeroom teachers will play a crucial role in their well-being and, for older students, a separate Tutor system will provide smaller support groups for students (a system borrowed from King's in Canterbury).

学校最重要的职责是保持学生的身体、心理和情感安全。我们的安全保障和场地安全政策非常全面,每个老师和员工都经过相应培训。同时,在我们这样一所忙碌的学校,学生在课程和辅助课程中不断受到挑战,他们的心理和情感健康绝对是我们的要务。每个孩子都不一样。每个孩子都应该得到倾听。每个孩子都应该受到个人关注。

在校区,我们建立一个由训练有素的专业人员组成的医疗中心,以及一个独立的健康及心灵关爱中心,学生、老师和工作人员可以在忙碌的一天里来到这里进行冥想和反思。我们的学习支持部门将帮助各种能力的学生解决学习和情感上的一些困难。此外,对于年龄较小的学生,班主任教师将在他们的身心健康方面发挥关键作用,而对于年龄较大的学生,独立的导师制将为学生提供支持小组(该制度借鉴英国坎特伯雷国王学校的经验)。



Boarding

住宿

The King's School Canterbury is one of the UK's main boarding schools with over 750 students boarding, and we will transfer our extensive experiences of looking after young people to our programme and provision here at KSS Qianhai. It is not simply a matter of convenience and providing a place to work and sleep for the night, it is full-on care.

Our facilities are in one bespoke building of fourteen floors, with members of staff (mostly teachers) living on each level in a supervisory and pastoral capacity. Different age groups and genders will occupy different floors and entrance will be strictly controlled at all times. Younger students will be in rooms of four, whilst the oldest will be in twos. All rooms are en-suite. The Medical Centre, staffed for 24 hours a day, will be in the same building. In addition, the boarders will be supervised every evening by extra members of the teaching body.

Students will have three hot meals a day in the school canteen and extra 'healthy' snacks will be available. Their evenings will involve some relaxation time, supervised study time (known as 'prep'), some organised evening activities (according to their age) and a staggered 'lights-off' (bed time).

Boarding at school can become a truly enriching life-experience providing so many positive memories and establishing friendships at the highest level. Most of our boarders in Canterbury would testify to this. This, too, is our aim in Shenzhen.

坎特伯雷国王学校是英国最主要的寄宿学校之一,可供 750 多名学生寄宿,我们将把管理宿舍的丰富经验应用到 KSS 前海校区的项目中。这不单单是为学生提供便利,和晚上学习、睡觉的地方,更是对其全方位的关怀与照顾。

我们的宿舍是14层的独栋大楼,每一层都有工作人员(主要是教师),负责监督和人文关怀。不同的年龄段和性别将位于不同的楼层,入口将受到严格的控制。年龄较小的学生将住在四人间里,而年龄最大的学生将住在两人间。所有房间都是套间。医疗中心将设在同一栋大楼内,全天24小时安排了值班的工作人员。此外,寄宿生每晚都会由教师管理。

学生们每天将在学校食堂用餐,并提供额外的"健康"餐点。他们的晚上时间包括一些休闲时间、教师管理的学习时间(称为"准备时间")、一些有组织的晚间活动(视学生的年龄而定)和错开的"熄灯时间"(就寝时间)。

在学校里寄宿是一种丰富多彩的人生经历, 能给学生留下许多美好的 回忆, 增进友谊。我们在坎特伯雷的大多数寄宿生都感同身受。这也 是我们在深圳的目标。



Join Us

加入我们 走进国王

The King's School Shenzhen International is an inclusive community. We create a supportive and respectful environment to provide opportunities to our students to learn in a variety of ways and to prepare our students with diverse backgrounds and abilities to develop to their full potential.

国王学校是一个包容型社区。我们创造了一个相 互支持和相互尊重的环境,为我们的学生提供以 各种方式学习的机会,并为我们的具有不同背景 和能力的学生充分发挥潜力做好准备。

Tel 电话:

+86(0755) 86696109-1

WeChat 微信:

kss-003/kssi-001

Email 邮箱:

admissions@kings-school.com.cn

Address 地址:

2 Yuefeng Road, Nanshan District, Shenzhen City, China, 518045 中国,深圳,南山区月丰路 2 号,518045







THE KING'S SCHOOL SHENZHEN INTERNATIONAL 深圳市南山区坎特伯雷国王学校

2 Yuefeng Road, Nanshan District, Shenzhen City, China, 518045 中国,深圳, 南山区月丰路 2 号,518045



Official WeChat 官方微信: KSS 深圳国王



School Tour Registration 探校预约